
 MALVIK IL FOTBALL – STYREMØTE  
 

Møte:  7/2023 
Dag:  Tirsdag 26. september   

Kl.:  19:00-22:00 

Sted:   Klubbhuset 
Til stede: Steinar Lille, Torunn Jakobsen Langlo, Ann Charlotte Refsnes, Aage Nordahl, Morten 

Løvseth, Bjørn W Nilsen, Ragnhild Bergset, Anita Viset, Bjarne Hakkebo Sørgjerd, Siri 
Eide, Terje Hammerbukt 

 
Forfall: Øyvind Holthe 

 

Saksliste: 
2023/34 – Kommentarer til innkalling (referat 6/2023 godkjent og er publisert på nett) 
2023/35 – Evaluering MIL/HIL 2023 
2023/36 – Samarbeidsavtale MIL/Ranheim IL  
2023/37 – Orienteringsrunde styremedlemmer 
   

Saksnr Saksopplysninger Ansvar Frist 

2023/34 Kommentarer til innkalling  

Vedtak – Ingen merknader til innkalling 
  

2023/35 Evaluering MIL/HIL 2023 

Fullføring av evaluering med oppstart 2023/32 og oversendt evaluering til HIL 14.09.23. 
Vår evaluering ble gjennomgått i styringsgruppemøte MIL/HIL 19.09.23. Vi mottok i 
dette møtet HIL sin evaluering av samarbeidsavtalen, samt HIL sin konklusjon om 
ønsket samarbeid for 2024.  
 
Siri og Terje deltok med informasjon rundt sport og økonomi i denne saken. Ang. 
økonomi ligger klubbene an til et merforbruk for MIL/HIL- samarbeidet på ca. kr. 
50 000 ifht. budsjett. Vi anser at det er 2 hovedforklaringer bak avviket: 

1) Større aktivitet – flere spillere i 2023 enn det klubbene budsjetterte med, og 
dermed større utgifter til utstyr 

2) Budsjettprosessen for 2023 var ikke tilstrekkelig kvalitetssikret 
 
MIL og HIL har begge avdekket følgende elementer som må forbedres i 2024: 

1) Kommunikasjon til lagene – lagene ønsker raskere avklaringer samt konkrete 
personer å forholde seg til 

2) Økonomi – bedre budsjettprosess for 2024 som gir større forutsigbarhet både 
for klubbene og lagene 

3) Sport – Få inn j/g 14 år inn i avtalen 
 
Terje orienterte om status sport 2023 for MIL/HIL, samt hvilken prosess klubbene 
iverksetter for 2024 basert på vedtak i styringsgruppemøte MIL/HIL 19.09.23. 
 
Både MIL og HIL ønsker at samarbeidsavtalen for 2024 skal gjelde fra 14 år. MIL 
ønsker ikke å tilføre damer senior inn i avtalen for 2024 siden et evt. opprykk til 2. 
divisjon ikke er tillatt for samarbeidslag. Siri og Terje forlot møtet etter sine 
orienteringer og før styret debatterte saken. 
 
Vedtak – MIL ønsker å videreføre samarbeidet med HIL for 2024 med bakgrunn i vedtatt 
samarbeidsavtale. En endring er at j/g 14 år skal inn i avtalen. Styreleder skal sammen 

med styreleder HIL redigere tekst i avtalen slik at den er relevant  
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2023/36 Samarbeidsavtale MIL/Ranheim IL 

Sportslig leder har det siste året gjennomført møter med RIL med bakgrunn i å etablere 
en samarbeidsavtale mellom klubbene. Styret ble orientert om dette i styremøte 17.08.23, 
sak 25. 
 
Samarbeidsavtalens intensjon er å skal skape forståelse og motivasjon for klubbenes 
ulike behov i sin utvikling og sine målsettinger, beskrive hvordan spilleroverganger 
mellom de to klubbene skal foregå og forplikter klubbene til å være proaktiv i sitt 
samarbeid der de hver for seg plikter å involvere hverandre i saker som berører forholdet 
mellom klubbene. Avtalen skal være utviklingsrettet i den forstand at 
kompetanseoverføring knyttet til spiller- og trenerutvikling i vårt område skal være et 
viktig samarbeidsområde for klubbene.  
 
Terje forlot møtet etter sin orientering og før styret debatterte saken.  
 
Styret anser ikke samarbeidsavtalen med RIL å være i konflikt med samarbeidsavtalen 
med HIL. All primær fotballaktivitet skal skje innenfor rammen av samarbeidsavtalen 
med HIL. Vi har stor tro på at denne rammen også fremover vil være et godt sportslig 
tilbud for våre utøvere. Vi ser likevel et behov for å ha ordnede forhold med RIL for 
spillere som har behov for utfordringer i tillegg til MIL/HIL. 
 
Samarbeidsavtalen med RIL skal primært gjøre spilleroverganger fra MIL til RIL til en 
klubbstyrt prosess. Dette er også et ønske fra RIL. Samarbeidsavtalen definerer at ingen 
overganger skal skje før 14 år. RIL starter opp et akademi for 14-16 år, og 
samarbeidsavtalen skal definere hvordan våre utøvere kan få tilgang til dette. Flertallet i 
styret mener at intensjonen i samarbeidsavtalen er ønskelig, men at endelig avtale må ha 
noen språklige endringer. 
 
Vedtak – MIL ønsker å etablere en samarbeidsavtale med RIL. Styreleder skal sammen 

med RIL utarbeide endelig tekst til avtalen, avklares i styret før endelig signering. 

  

2023/37 Orienteringsrunde styremedlemmer 

Avklaringer rundt åpning av ny bane, idrettens dag og 90-års markering. Orientering 
rundt status Abrahall-prosess.  

  

 

01.10.2023 Steinar Lille 

Neste styremøte: 23/10 19:00 klubbhuset  


